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Reservation 
§148 Antagande av gatukostnadsutredning för Fasanvägen etapp 13 

På kommunfullmäk5ge den 23 november återremi:erades detaljplanen för Fasanvägen 
etapp 13. I återremissen, som Moderaterna ställde sig bakom, yrkades a: förvaltningen  
ska presentera e: mer kostnadseffek5vt förslag kring gatukostnaderna vilket även  
detaljplanen kan beröras av gällande justeringar av befintliga fas5ghetsgränser när  
kommunen löser in mark.  

Svaret från förvaltningen var a: det utskickade förslaget är så kostnadseffek5vt som det  
kan bli. E: konstaterande som skickades ut endast tre dagar eLer kommunfullmäk5gemötet.  
Det känns inte som a: återremissen hanterades seriöst då styret vet a: de får  
igenom beslutet vid nästa kommunfullmäk5ge men vi gjorde e: försök vilket dessvärre  
inte lyckades. 

Vi har eLerfrågat underlag under processen men inte få: svar därav det sena agerandet.  
Kostnadsutvecklingen är oroväckande och vi undrar när styret ska agera i frågan? Hur dyr  
blir nästa etapp? När nås en bristningsgräns?  

Peter Freij (M) 
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